
Een	volgende	nieuwsbrief	vanuit	

De	Vereniging	van	Fokkers	en
Gebruikers	van	het	Fjordenpaard!
Wij	zijn	dé	vereniging	voor	wie	kiest	voor	het	karakteristieke	Noorse
Fjordenpaard!	
	

De	Vereniging	voor	Fokkers	en	Gebruikers	van	het
Fjordenpaard!

Bekijk	de	webversie

Beste	liefhebbers	van	het	Fjordenpaard,

Enorm	blij	en	trots!
We	zijn	nog	steeds	aan	het	nagenieten;	dit	naar	aanleiding	van	de	berichtgeving	vanuit	RVO	dat
we	de	stamboekerkenning	hebben	ontvangen.	Trots	om	dit	als	bestuur	van	deze	vereniging	te
hebben	gerealiseerd.

De	uitdaging	begint	echter	nu	pas!	Acteren	als	stamboekvereniging	vraagt	namelijk	meer;
professionaliseren	en	keuzes	maken;	gaan	we	alles	in	eigen	beheer	doen	of	uitbesteden?	Maar
eerst	nog	te	gaan;	28	mei	overleg	met	RVO,	CGN,	en	het	NFS,	daarna	hopelijk	geen	bezwaren
vanuit	het	NFS,	overleg	met	betrekking	tot	de	uitbesteding	van	de	stamboekadministratie	en	het
vervaardigen	van	de	paspoorten,	overleg	met	moederstamboek	Noorwegen,	bijscholingsmiddag
kwalificatiedeskundigen,	opstarten	van	de	kwalificatieraad	(ftc),	structurele	aandacht	voor	PR
enzovoorts.

Dit	vraagt	dus	extra	handjes!	Wilt	u	een	bijdrage	leveren	aan	de	verdere	groei	en	start	van	onze
stamboekvereniging	in	welke	rol	dan	ook?	Stuur	dan	een	mail	naar	bestuur@vfgf.nl	of	bel
rechtstreeks	met	onze	voorzitter,	Arie	van	Heeswijk,	via	telefoonnummer	06	–	429	427	51.	

50	jarig	Jubileum	Interessegemeinschaft
Fjordpferden	Deutschland
Van	27	juli	t/m	4	augustus	2024	zal	het	50	jarig	jubileum	van	Fjordenpaarden	Duitsland	plaats
vinden	bij	de	Ländlicher	Reit-	und	Fahrverein	Alsfeld	(HersfelderStrasse	80,	36304	Alsfeld).
Georganiseerd	worden:
-	een	internationaal	jeugdkamp	van	27	tot	31	juli
-	de	Europese	sportkampioenschappen	voor	Fjordenpaarden	op	1,	2	en	4	augustus
-	de	Fjordencup	eveneens	op	1,	2	en	4	augustus
-	een	veulenshow	op	2	augustus
-	een	merrieshow	voor	Duitse	Fjordenpaarden	op	3	augustus
-	een	open	merrieshow	voor	Fjordenpaarden	op	3	augustus	enzovoorts.
Meer	informatie	vindt	u	via	de	knop

Info	Jubileum

Terugblik	Algemene	Leden	Vergadering	20	april
2024
Onze	3e	algemene	leden	vergadering	werd	gehouden	op	20	april	jl.	in	een	schitterende	zaal	in
De	Bilt.	Mooi	centraal	in	het	land,	dichtbij	de	afrit	van	de	snelweg	en	daardoor	voor	alle	leden
gemakkelijk	bereikbaar.	Ruim	37	%	van	alle	leden	waren	aanwezig;	de	betrokkenheid	bij	onze
Vereniging	is	dus	zeer	groot.	Naast	de	gebruikelijke	onderwerpen;	jaarverslag,	jaarrekening	en
begroting	was	er	uiteraard	aandacht	voor	het	vertrek	van	onze	secretaris	Nicol	Ansems,	welke
door	de	voorzitter	werd	bedankt	voor	haar	inzet	en	daarvoor	een	mooi	cadeau	uitgereikt	kreeg.
De	door	het	bestuur	voorgedragen	nieuwe	secretaris,	Claudia	Jennekens,	werd	unaniem
gekozen	door	alle	aanwezigen.	

https://www.igfjordpferd.de/termine-detail/jubilaeum-50-jahre-ig-fjordpferd-e-v.html
https://vfgf.email-provider.eu/web/wg6bdvzunb/brloyy4hyb?lp-t=1750270671


Op	1	mei	2024	heeft	de	Algemene	Leden	Vergadering
(General	Assembley)	van	FjHI	plaatsgevonden	in	Nordfjordeid
Noorwegen.	Leden	konden	zowel	fysiek	als	online	aansluiten.
Namens	onze	Vereniging	was	onze	voorzitter	Arie	van
Heeswijk,	online	aanwezig.

Na	een	voorstelronde	van	alle	aanwezigen	introduceerde	Siri
Merete	Endal	als	aangewezen	voorzitster	een	verandering	in
de	statuten	van	de	organisatie,	de	toevoeging	van	nieuwe
leden	en	de	noodzaak	om	e-mailadressen	bij	te	werken	voor

verbeterde	communicatie.	In	het	vergadergedeelte	kwamen	enkele	belangrijke	agendapunten
aan	de	orde,	waaronder	de	goedkeuring	van	de	agenda,	de	verkiezing	van	de	voorzitter	en
secretaris,	en	de	wijziging	van	de	statuten.
De	voorgestelde	wijziging	in	de	statuten	had	tot	doel	het	aantal	volmachtstemmen	dat	één
persoon	kon	houden/hebben	te	beperken,	met	als	uiteindelijk	doel	het	versterken	van	de
democratische	manier	van	werken	binnen	de	organisatie.	Na	een	stemproces	werd	de
statutenwijziging	met	algemene	stemmen	aanvaard.	Vervolgens	lichtte	Siri	Merete	Endal	het
financiële	rapport	toe,	waarin	de	bronnen	van	inkomsten	en	gemaakte	kosten	werden
uiteengezet,	wat	wees	op	een	bedrijfsverlies.
Ondanks	het	verlies	is	het	Eigen	Vermogen	binnen	FjHI	nog	ruimschoots	aanwezig	waardoor	er
ook	geen	aanpassing	zou	worden	voorgesteld	in	het	lidmaatschapsgeld.
Hierna	werden	de	diverse	bestuursleden	en	hun	vervangers	ter	stemming	ingebracht.	Na	deze
stemming	bestaat	het	bestuur	van	FjHI	uit	voorzitster	Katrine	Haugaard	en	de	bestuursleden
Hans-Willy	Kusserow,	Jan	Verbeeck,	Dinna	Mouritzen	en	Helena	Kättstöm.
Endal	gaf	ook	een	update	over	internationale	statistieken,	aankomende	evenementen	en	een
aankondiging	over	een	aanstaande	online	lezing	van	Martin	University.	De	bijeenkomst	werd
afgesloten	met	een	welgemeende	afscheids-	en	waarderingstoespraak	voor	Jochen	Nösinger,
welke	zich	niet	meer	herkiesbaar	had	gesteld	als	bestuurslid.	Veel	erkenning	werd	er	gegeven

Voor	de	pauze	was	er	verder	nog	aandacht	voor	het	gerealiseerde	lidmaatschap	van	FjHI	en	de
mogelijkheid	om	een	Noors	paspoort	te	verkrijgen	voor	de	in	Nederland	geboren	veulens.
Na	de	pauze	werden	de	aanwezigen,	door	onze	voorzitter,	uitgebreid	geïnformeerd	over	het
traject	met	RVO,	de	invloed	van	de	Europese	fokkerijverordening	op	ons	Fokprogramma	en	de
vervolgacties	welke	nog	genomen	moeten	worden	na	erkenning	als	stamboek	door	RVO.	Het
voorstel	van	een	lid,	dat	het	Bestuur	direct	kan	handelen	in	het	kader	van	het	traject	met	RVO
wanneer	dat	gewenst	is,	kon	op	instemming	van	alle	aanwezige	leden	rekenen.	Het	bestuur
waardeert	dit	zeer	en	getuigd	van	veel	vertrouwen	van	de	leden	in	het	gevoerde	beleid	en	de
bestuursleden.		Hartelijk	bedankt	hiervoor!
Na	afronding	van	de	3e	ALV	was	er	nog	ruimschoots	tijd	om	gezellig	na	te	praten	onder	het
genot	van	enkele	consumpties.

Verslag	Jaarvergadering	Fjord	Horse	International
(FjHI)



voor	zijn	dertien	jaar	dienst	in	het	bestuur.

Bart	Ducro,	universitair	docent	aan	Wageningen	Universiteit,	gaf	een	uitgebreide	presentatie
over	de	uitdagingen	die	gepaard	gaan	met	inteelt	in	paardenpopulaties.	Hij	benadrukte	de
noodzaak	om	inteelt	en	de	effecten	ervan	te	monitoren.

Hengstenkwalificatiedag	6	april	jl………..nog	even
nagenieten
In	de	vorige	nieuwsbrief	hebben	we	de	uitslagen	al	bekend	gemaakt	van	de	hengsten	welke
aanwezig	waren	bij	onze	hengstenkwalificatiedag	op	6	april	jl.
In	deze	nieuwsbrief	nog	even	nagenieten	met	een	compilatie	van	foto’s	van	de	hengsten	en	de
shownummers.	Veel	kijkplezier!!	Mocht	u	ook	een	Facebook	account	of	Instagram	account
hebben	dan	verwijzen	wij	u	graag	voor	alle	foto’s	naar	de	pagina	van	Vereniging	van	Fokkers	en
Gebruikers	van	het	Fjordenpaard.



Schriktraining
Op	zondag	21	april	heb	ik	samen	met	mijn	paardje	Kinar	en	dochter	Nienke	meegedaan	aan	de
schriktraining	van	Erna	op	stal	Dudok.Ik	ben	geen	held	en	Kinar	ook	niet	dus	voor	ons	een
goede	training.
In	de	binnenbak	stonden	verschillende	oefeningen	klaar.

Eén	zeil	om	overheen	te	lopen,	vlaggenstok	met	lintjes	en	een	hoepel
Een	obstakel	met	zwembadnoodles	om	doorheen	te	lopen
Parcours	met	vlaggetjes	en	andere	versiering	om	doorheen	te	lopen
Lege	flesjes	om	overheen	te	lopen
Een	deur	gemaakt	van	afzetlinten
Een	boog	met	een	opblaasfiguren	in	de	vorm	van	een	cactus	en	een	aapje

Bij	binnenkomst	al	genoeg	indrukken.	Dus	eerst	maar	een	rondje	met	om	alles	heen	gelopen,
dat	was	spannend	maar	ging	best	goed.	Daarna	zijn	we	begonnen	met	het	lopen	over	het	
grondzeil	en	kreeg	hij	een	hoepel	om	zijn	nek.	Dat	maakte	weinig	indruk.
Wel	was	het	heel	spannend	als	er	iemand	door	het	stukje	met	lege	flessen	liep.	Daar	schrokken
in	het	begin	alle	paarden	wel	van.
De	andere	oefeningen	gingen	ook	best	goed.	Het	obstakel	met	de	noodles	was	het
spannendste	maar	met	hulp	van	Erna	liep	hij	er	uiteindelijk	toch	doorheen.	Mijn	dochter	is
daarna	gaan	rijden	op	Kinar	en	dat	ging	ook	best	goed.	Hij	heeft	bijna	alle	oefeningen	gedaan,
alleen	dat	obstakel	met	die	noodles	was	te	spannend…
Uiteindelijk	heeft	Nienke	ook	nog	met	de	vlaggenstok	met	lintjes	gelopen	en	ook	dat	ging	zonder
problemen.	Het	was	een	leuke	training.

Ramona	Kapitein

Letter	C	voor	de	veulens	2024
Dit	jaar	gebruiken	we	de	letter	C	voor	alle	veulens.Het	aanmelden	van	de	geboorte	van	uw
veulen	kan	via	de	site	of	via	mail	aan	bestuur@vfgf.nl.	
Tevens	hebben	wij	het	dekbewijs	nodig	voor	het	kunnen	registreren	van	uw	veulen	en	het
verstrekken	van	paspoorten.	Mail	of	stuur	het	dekbewijs	ook	naar	ons.

FjordRASE	5	mei	Hooge	Zwaluwe
Op	zondag	5	mei	heb	ik	samen	met	mijn	pony	Zina	meegedaan	aan	de	FjordRASE	wedstrijd	op
stal	Dudok.	Zelf	heb	ik	geen	Fjord	maar	een	Appaloosa	x	Quarter	pony.	Het	is	dus	geen	enkel
probleem	om	ook	met	je	niet	Fjord	mee	te	doen	aan	de	wedstrijd.	Je	kon	je	inschrijven	voor	drie
onderdelen	namelijk	dressuur,	prix	Caprille	en	springen.	Ik	heb	meegedaan	met	een	L1	proef
van	de	dressuur	en	60	cm	met	het	springen.	De	dag	begon	al	vroeg	met	de	dressuur	proeven
om	10:00	uur	`s	ochtend,	zelf	was	ik	pas	om	iets	voor	11	aan	de	beurt	dus	je	zou	zeggen



genoeg	tijd	voordat	je	begint	maar	dat	valt	tegen	als	je	paard	wit	is	en	graag	zichzelf	vies	maakt
in	haar	stal.
Iets	over	10	begon	ik	met	inrijden	in	de	buitenbak	om	er	zo	voor	te	zorgen	dat	we	goed
opgewarmd	zouden	zijn	voor	de	proef.	In	de	bak	was	ik	niet	de	enige	die	aan	het	inrijden	was,
er	waren	namelijk	ook	nog	twee	Fjorden	van	buitenaf	die	ook	meededen	en	verder	waren	er	ook
een	aantal	stal	genoten	die	al	aan	het	inrijden	waren.	Het	was	dus	al	aardig	druk	in	de	bak,
maar	gelukkig	ging	alles	goed	en	hebben	we	lekker	warm	gereden.	Het	was	tijd	om	mijn	L1
proef	te	rijden	en	deze	werd	gelukkig	door	een	vriendin	voorgelezen	want	ik	kon	hem	niet	uit
mijn	hoofd.	Voor	de	eerste	keer	een	L1	proef	rijden	ging	hij	best	aardig	en	ik	was	trots	op	Zina.
Toen	ik	klaar	was	met	het	rijden	van	de	proef	had	ik	Zina	afgezadeld	en	geholpen	met	het
klaarzetten	van	de	Caprille	proef	die	na	de	dressuur	kwam.	Nadat	allemaal	was	klaargezet	was
het	wachten	totdat	de	Caprille	was	afgerond	en	we	verder	zouden	gaan	met	de	prijsuitreiking
van	de	dressuurproeven	en	de	Caprille.

Nadat	de	prijsuitreiking	was	afgelopen	was	ik	Zina	alweer	aan	het	opzadelen	om	weer	te	gaan
warm	rijden	voor	het	springen.	Toen	alle	sprongen	in	de	binnenbak	waren	klaargezet	mochten
alle	ruiters	het	parcours	gaan	lopen.	Eenmaal	in	de	binnenbak	beginnen	op	dat	moment	de
zenuwen	wel	te	komen	als	je	al	die	hindernissen	ziet	staan.
Ik	had	het	parcours	twee	keer	gelopen	en	was	zeker	van	hoe	ik	elke	sprong	ging	nemen.	In	de
buitenbak	stond	1	oefen	sprong	die	we	4x	hadden	geoefend	op	verschillende	hoogtes.	We
werden	geroepen	dat	we	aan	de	beurt	waren	en	we	mochten	twee	sprongen	oefenen.	Ik	koos
de	twee	die	voor	mij	lastig	leken,	om	ze	zo	al	een	keer	gehad	te	hebben.
We	hadden	een	foutloze	ronde	gereden	en	ik	was	trots	op	mijn	pony.	Bij	de	prijsuitreiking	waren
er	nog	twee	andere	ruiters	die	ook	een	foutloze	rondes	hadden	gereden	waardoor	er	gekeken
werd	naar	hoe	snel	iedereen	het	parcours	had	gereden	om	zo	te	bepalen	wie	er	eerste	werd.
Zelf	was	ik	2e	geworden	met	het	springen	en	1e	met	de	dressuur.	Ik	vond	het	een	gezellige	en
geslaagde	dag	en	volgende	wedstrijd	zullen	we	er	weer	bij	zijn.

June	Kooijman	

Vooruitblik	komende	wedstrijden	en	clinics
15	&16-06-2024:	Fjordenweekend		te	Hoenderloo
23-06-2024:	Wedstrijd	te	Hooge	Zwaluwe
07-07-2024:	Triatlon	te	Hoenderloo
13-07-2024:	Buitenrit/Puzzelrit	te	locatie	in	Noord
17-08-2024:	Kwalificatiedag	merries/ruinen/veulens	te	Zweeloo
31-08-2024:	Kwalificatiedag	merries/ruinen/veulens	te	Hoenderloo
14-09-2024:	Kwalificatiedag	merries/ruinen/veulen	te	Hooge	Zwaluwe

Evenementen

Verslag	hengstenkeuring	Noorwegen
Een	jaarlijks	terugkerend	fenomeen,	de	“Hingstutstilling”	in	Nordfjordeid.	Een	traditie	waar
menig	Noorse	fjordenliefhebber	naar	uitkijkt	en	vele	buitenlanders	ook.
	
Voordat	op	woensdag	de	aftrap	is	van	dit	4-daagse	evenement,	bezoeken	we	één	van	de	jonge
paardenkeuringen	in	Breim.	Merries	van	1,	2	en	3	jaar	en	hengsten	van	1	en	2	jaar	komen	daar
ter	keuring.	Een	mooie	gelegenheid	om	te	zien	hoe	de	nafok	van	de	eerder	goedgekeurde
hengsten	zich	ontwikkelen.	Een	mooie	dag	waarbij	de	kwaliteit	van	de	merries	toch	beter	was
dan	de	hengsten.

https://vfgf.nl/events/


	
Op	woensdag	in	Nordfjordeid,	zien	we	de	1e	dag	van	de	verrichtingen	en	wel	onder	het	zadel.
Zowel	de	eigenaar	als	een	testruiter	rijden	de	hengsten	waarbij	de	testruiter	een	verbetering	is
op	menig	andere	ruiter.	Vriendelijk,	rustig	en	zeer	professioneel	rijdt	ze	de	hengsten.	Zes	4-
jarige	hengsten	doen	deze	proef.	2	worden	er	zeer	keurig	gereden	en	die	blijken	later	bij	de
uitslag	ook	de	twee	besten	te	zijn.	Stappen,	draven,	galopperen	en	enkele	wendingen	maken,
gevolgd	door	een	stukje	de	berg	op	en	af.

Donderdag	is	de	dag	voor	de	men	liefhebbers.	Nu	nog	maar	5	hengsten	want	1	hengst	loopt
onregelmatig	en	besloten	werd	om	deze	terug	te	trekken.	Volgend	jaar	een	nieuwe	kans,
waarbij	de	aantekening	wordt	gemaakt	dat	de	hengst	dit	jaar	niet	mag	dekken.	De	2	beste
zadelproeven	blijken	ook	de	beste	menners	te	zijn.	Keurig	doen	de	hengsten	hun	ding,	zeer
braaf,	ontspannen	en	kundig.

De	donderdagmiddag	is	de	middag	van	de	veterinaire	keuring.	Een	prima	gelegenheid	om	de
hengsten	helemaal	van	top	tot	teen	van	dichtbij	te	bekijken.	Ook	hierbij	is	het	karakter	goed	te
beoordelen	en	de	bewegingen	op	de	harde	ondergrond!	In	de	avond	is	het	los	bewegen	in	de
binnen	manege.	Vaak	is	dit	veel	spektakel	en	is	er	weinig	van	de	bewegingen	te	maken,	dus	we
besluiten	om	niet	te	gaan.

Vrijdag	komen	de	hengsten	voor	het	eerst	in	de	baan.	Twee	ringen	met	een	eigen	jurykorps.	Er
word	begonnen	met	de	oudere	hengsten	en	de	hengsten	die	de	verrichtingen	hebben	gedaan.
In	type	veelal	beste	types,	een	enkele	wat	paardachtig.	Goede	bewegingen	over	het	algemeen,
waarbij	de	kracht	wel	een	aandachtspuntje	kan	zijn	voor	de	toekomst.

De	klasse	van	de	hengsten	ouder	dan	3	jaar,	maar	nog	niet	eerder	gekeurd,	viel	wel	wat	tegen.
Niet	zo	goed	ontwikkeld	voor	de	leeftijden	waarbij	de	ongelijkheid	van	de	hoeven	opviel	in	deze
groep.

De	grootste	groep	was	die	van	de	3-jarige	hengsten…..22	stuks.	De	groep	word	gesplitst	om
een	beter	overzicht	te	houden	en	natuurlijk	voor	de	rust	tussen	al	die	testosteron	bommetjes.
Want	hier	lopen	wel	een	paar	oproerkraaiers	tussen	die	erg	lastig	zijn	en	blijven.	Opvallend	is
dat	er	drie	paarden	zijn	met	inteelt	in	de	2e	en	3e	generatie.	Maar	ook	de	grootte	van	de
hengsten	valt	op.	Van	138	maar	ook	van	153	cm	en	alles	daartussen.	Ook	de	bewegingen
verschillen	enorm.

Ondertussen	komen	op	de	drafbaan	alle	hengsten	aan	de	beurt	voor	hun	gehoorzaamheids-
test.	De	ene	op	vrijdag,	de	andere	op	donderdag	en	zelfs	een	enkele	op	zaterdag.	Persoonlijk
zou	ik	ervoor	kiezen	om	dit	op	één	dag	te	doen.	Op	donderdag	is	er	namelijk	verder	niets	op	het
terrein	te	doen	en	op	vrijdag	is	het	druk	met	alle	hengsten	en	publiek.	Dit	kan	de	prestatie
enorm	beïnvloeden	en	daardoor	niet	een	objectief	uitgangspunt	voor	een	proef.

De	jaarvergadering	van	FjHI	en	het	Noorse	stamboek	worden	door	een	afvaardiging	van	de
VFGF	bijgewoond,	waarbij	de	interesse	voor	de	Noren	groot	is	voor	onze	vereniging.	Een
positief	iets	denken	we.	We	hebben	ons	gezicht	laten	zien,	vertelt	wie	we	zijn	en	mensen	hun
vragen	beantwoord.

Zaterdag,	de	dag	van	de	uitslag.	Eerst	komen	alle	hengsten	nog	weer	in	de	baan	en	worden
uitgebreid	bekeken.	Daarna	is	de	parade	van	alle	hengsten	door	het	dorp	waarbij	de	fanfare	de
stoet	begeleidt.

De	prijzentafel	wordt	al	klaargezet	en	ook	wij	leggen,	namens	de	VFGF,	de	linten	op	de	tafel.
Voor	iedere	1e	geplaatste	een	lintje	en	voor	de	eerste	drie	beste	driejarige	hengsten.

De	klasse	1a	met	2	oudere	hengsten	trapt	af.	De	Bryol	zoon	Soltuns	Trym	staat	2e	geplaatst.
Krijgt	de	opmerking	dat	hij	een	overbijt	heeft	en	steil	gekoot	is.	Silverjo	staat	op	kop.	Een
geweldige	hengst	met	zeer	veel	type.	De	bewegingen	zijn	gewoon	maar	een	zeer	mannelijke
fjord.



Website Facebook Instagram

De	hengsten	die	de	verrichtingen	hebben	afgelegd	zijn	nu	aan	de	beurt.	Hierbij	kunnen
hengsten	die	vorig	jaar	zijn	goedgekeurd,	op	basis	van	hun	verrichtingen	dit	jaar	worden
afgekeurd.	Een	moeilijk	uit	te	leggen	situatie	als	een	hengst	vorig	jaar	kampioen	was
bijvoorbeeld.	En	er	gaan	er	inderdaad	twee	uit.	Een	op	basis	van	een	matig	type,	terwijl	zijn
verrichtingen	zeer	goed	waren.	En	een	op	basis	van	de	matige	verrichtingen	in	combinatie	met
lage	cijfers	voor	type	en	bewegingen.

Bij	de	hengsten	die	nog	niet	eerder	gekeurd	waren	zagen	we	er	zes	in	de	baan	verschijnen.
Waren	wij	van	mening	dat	dit	de	minste	groep	was,	dat	vond	de	jury	ook.	De	meeste
bemerkingen	op	type	en	beenstanden.	Er	gingen	ook	maar	2	hengsten	door.	De	uit	België
afkomstige	Vidar	van	het	Bloemenveld,	waarbij	van	vaders	kant	alles	uit	Noorwegen	afkomstig
is,	kreeg	37,5	punten.	En	de	paardachtige	152	cm	grote	hengst	Skogheims	Igor	kreeg	37
punten.

Vervolgd	werd	met	de	grote	groep	3	jarige	hengsten.	Wij	waren	benieuwd	wat	de	Noren	doen
met	inteelt	en	de	drukke	karakters.	Een	opvallende	uitslag;	twee	van	de	drie	inteelt	hengsten
worden	zelfs	in	de	kwaliteitsopstelling	geplaatst	wat	betekent	dat	je	een	extra	vermelding	hebt.
Er	zijn	paarden	waarbij	we	het	karakter	niet	echt	fjordtypisch	vonden;	onrustig,	lastig	en	zelfs
onbetrouwbaar	soms,	die	ook	doorgaan.	Er	worden	hengsten	goedgekeurd	met	37	punten	maar
ook	hengsten	niet	goedgekeurd	met	38	punten.	Op	basis	van	een	laag	cijfer	op	bijvoorbeeld
type	of	bewegingen	kunnen	ze	een	hengst,	ondanks	hoge	punten	op	de	andere	onderdelen,
toch	niet	goedkeuren.	De	beste	van	deze	groep	en	later	de	kampioen	van	de	dag,	is	de	hengst
Birkelid	Truls.	Een	hengst	met	veel	type	en	uitstraling	maar	die	in	de	bewegingen	niet
overtuigde.	Bovenal	was	hij	verre	van	braaf	en	koel	in	het	hoofd	deze	dagen.	In	totaal	vier
paarden	met	een	kwaliteitskeurmerk	bij	hun	goedkeuring.

Alle	1e	geplaatsten	komen	daarna	bij	elkaar	in	de	baan	om	daaruit	de	dagkampioen	te	kiezen.
De	juryleden	kijken	dan	niet	meer	naar	de	eerder	gegeven	punten	maar	puur	wie	zich	nu	het
beste	presenteert,	dus	dat	kan	weleens	voor	verrassingen	zorgen.

Opvallend	dat	er	na	de	keuring	veel	wordt	gepraat.	De	omstanders	vinden	wat	van	de	inteelt
maar	niemand	durft	er	zijn	zegje	over	te	doen.	Dat	geldt	ook	voor	de	karakters	van	sommige
hengsten.	Het	blijft	voor	nu	bij	verbazen	en	accepteren.
	
Olaf	van	Leeuwen

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	bestuur@vfgf.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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